
Mötesprotokoll 
Trandaredskolans föräldraförening 2024-03-08 

Trandaredskolans matsal, 19:00 
 

Närvarande: Elin Birgisson, Johan Bohman, Kenneth Andersson, Renée Zeybrandt, Amanda 
Bjurén, Claudia, Sofia Frizel, Matilda Malmberg, Amanda Hemple, Jessica Thorell, Lisa 
Dahlén, Karolina, Johannes Simonsson, Shoebhassan, Kristina Verdier, Malin Palmé. 
 
 

1. Mötets öppnande 
Ordförande Elin Birgersson förklarar mötet öppnat. 
 

2. Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkänns av mötesdeltagarna. 
 

3. Val av sekreterare och justerare 
Amanda Bjurén väljs som sekreterare, Kenneth Andersson och Johan Bohman väljs som 
justerare. 
 

4. Genomgång av föregående mötesprotokoll 
Elin går igenom föregående mötesprotokoll. 
 

5. Rapport från rektorn 
Kristina berättar om årets budget som ser bra ut, ligger i fas med ekonomin och inga 
besparingar behöver göras. Det gjordes en del förra året men detta året ser de inte ut så. Det 
kommer läggas ut en annons om biträdande rektor med start i augusti, detta pågrundav att så 
ser ledningsstrukturen i Borås stad ut.  
Just nu sker utvecklingssamtal för eleverna och Kristina har bedömningssamtal. Nästa vecka 
kommer hon presentera första utkastet på hur hon tänker med personalen för hösten. Sen har 
personalen en månad på sig att lämna synpunkter och ändringsförslag. För den personal som de 
blir förändringar för enligt första utkastet så kommer Kristina prata med dem innan mötet. 
Amnesbehörigheten styr i första hand i planeringen.  
Studiedagen den 4 handlade om kooperativt lärande som är en metod för att utgå från 
samarbete. Tanken är att man lär sig mer i grupp än ensam. Det var en mastig utbildning där de 
ick testa många övningar.  Denna satsning är en del i SKUA.  

 
6. Rapport från verksamheten 

● Malin Palmé från Årskurs 4 
De arbetar tematiskt där ämnena kan gå in i varandra. De gör världen boken där de just nu 
arbetar med Sverige. Boken blir som ett uppslagsverk där de olika ämnena jobbar med samma 
saker. Hon visar upp olika elevers teckningar för att visa på de olika uppgifterna. Idag har de 
testat kubism och målningarna blev fantastiska. Speciellt eleverna som anser sig inte kunna 
måla var extra stolta över sina målningar. De vill att de ska se ett sammanhang med allt de gör 
och att det inns en mening med det.  
Hon visar även vad de gör i kemi just nu och där arbetar de med periodiska systemet. De har fått 
välja olika grundämnen som de sedan har fått beskriva för varandra. Aven i NO använder de sig 
av en samlad bok där man kan gå tillbaks och använda sig av faktan man samlat på sig.  
 

6. Rapport från styrelsen 



Elin berättar att vi kommer börja planera vårfesten där alla klasser kommer bli tilldelade 
stationer. Nya roliga idéer mottages gärna! Lämna gärna in förslag på vad er klass skulle vilja 
göra.  
 
Elin visar förslag som kommit in om att trycka upp pro ilprodukter, som vatten laskor och 
frisbees. Detta för att pro ilera skolan och kunna ha till försäljning vid vårfesten bland annat. 
Detta skulle även kunna vara en del i jubileums irande. Priset utåt för vatten laskan skulle isåfall 
landa på 55kr. Frågan öppnas upp till alla och detta är något som mötesdeltagarna är positiva 
till.  
Förslag kommer in på att rösta fram vilken färg som ska köpas in. Det hade också varit  
bra med nån namnruta.  
Lisa tar fram förslag och så lämnas det vidare till elevrådet.  
 
Vi behöver in ler i styrelsen för att kunna hålla föräldraföreningen levande. I dagsläget saknas 
det 2 platser till styrelsen.  
 

7. Övriga frågor 
Fråga kring dialog runt den tunga tra iken utanför skolan? 
Kristina svarar att genom åren har det funnits en diskussion, men det har inte gått vidare. De vill 
inte sätta upp andra skyltar.  
Värt att lyfta frågan igen och kanske rekommendera hastighetskontroll. Styrelsen tittar vidare på 
frågan.  
Hur är det med skadegörelsen på skolgården? 
Kristina svarar att det är lugnt just nu. Det har inte varit någon skadegörelse på länge.  
 

8. Nästa möte 
Nästa möte infaller den 11 April klockan 19:00. 
 

9. Mötet avslutas 
Elin förklarar mötet avslutat.  
	
Justerat	i	efterhand	av	Kenneth	Andersson	och	Johan	Bohman.	


